



Le texte Français suit

Team Canada Finishes on the Podium at Junior World Championships

Winnipeg, November 12, 2017 - Canada athletes have won two medals at the 2017 International Racquetball Federation Junior World Championships, both in the Boys U18 events.

Simon Comeau and Trevor Webb won silver in the U18 Boys Doubles event on Saturday.

The team faced Mexico's Gerardo Franco and Eduardo Portillo in the final. The Canadians fought hard for control in the first game before Franco and Portillo pulled away to win 15-9. The second game went Mexico's way with Franco and Portillo winning 15-2. The Canadian team advanced to Saturday's final after a hard-fought match against Costa Rica in the semi-final.

Webb also won a bronze medal in the U18 boys singles event.

In the team standings, the Canadian girls team finished in fourth place and the boys team was fifth. This gave the overall team a fifth place finish in the tournament.

The Junior World Championships, which was held in Minneapolis, got underway Sunday, November 5 and concluded, Saturday, November 11. Eleven athletes and three coaches represented Canada at the championships.

The next major event for several of the athletes competing at the Junior World Championships will be the Racquetball Canada National Team Selection Event being held in Vernon from November 22 to 24. Tournament results are part of the criteria used to select Canada's team for the 2018 Pan Am Championships and World Championships.

Team Canada Final Results

Singles

U18 Boys: Trevor Webb (Cambridge, ON), 3rd; Simon Comeau (Valleyfield, QC), 9th.

U18 Girls: Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), 5th.

U16 Boys: Ian Frattinger (Martensville, SK), 5th; Sean Sauvé (L'Assomption, QC), 9th.

U16 Girls: Cassie Prentice (Macrorie, SK), 5th; Camila Wilscam (Repentigny, QC), 9th.

U14 Boys: Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), 9th; Naman Gauri (Lethbridge, AB), 17th.

U14 Girls: Juliette Parent (Saint Jacques De Montcalm, QC), 5th; Riley Sommerville (Langley, BC), 9th.

Doubles

U18 Boys: Comeau / Webb, 2nd.

U16 Boys: Frattinger / Sauvé, 5th.

U16 Girls: Prentice / Wilscam, 5th.

U14 Boys: Gauri / Jauvin, 5th.

U14 Girls: Sommerville / Parent, 5th.

Results: <http://www.internationalracquetball.com>

[Racquetball Canada](#) is the national sport governing body responsible for developing competitive national teams and overseeing developmental and high performance programs that grow the sport of racquetball in Canada.

Media Contact

Jan Hanson

Director of Marketing & Communication

Racquetball Canada Board of Directors

jhanson@accesscomm.ca | 306.502.4422

Équipe Canada monte sur le podium au Championnat du monde junior de racquetball

Winnipeg, 4 novembre 2017 - Le Canada a remporté deux médailles au Championnat du monde junior de 2017 de la Fédération internationale de racquetball, les deux dans des épreuves de la catégorie garçons moins de 18 ans.

Simon Comeau et Trevor Webb ont remporté samedi la médaille d'argent en double garçons moins de 18 ans.

Nos représentants ont affronté les Mexicains Gerardo Franco et Eduardo Portillo en finale. Les Canadiens ont bataillé ferme pour conserver le contrôle de la première manche, mais Franco et Portillo ont fini par se détacher et l'emporter 15 à 9. Et la seconde manche a été entièrement à l'avantage des Mexicains qui l'ont emporté 15 à 2. La paire canadienne s'était qualifiée pour la finale de samedi à l'issue d'un match très serré contre le Costa Rica en demi-finale.

Webb a également remporté une médaille de bronze au simple garçons moins de 18 ans.

Au classement par équipes, les Canadiennes se sont classées quatrièmes, et notre équipe masculine au cinquième rang.

Le Championnat du monde junior s'est terminé samedi. Le tournoi s'est déroulé à Minneapolis du 5 au 11 novembre. Onze athlètes et trois entraîneurs représentaient le Canada à ce Championnat.

La prochaine compétition importante pour la plupart de ces athlètes sera les épreuves de sélection de l'équipe nationale de Racquetball Canada, qui auront lieu à Vernon du 22 au 24 novembre. Les résultats de ces épreuves de sélection compteront pour les critères de sélection de l'équipe canadienne qui participera au Championnat panaméricain et au Championnat du monde de 2018.

Résultats d'Équipe Canada

Simples

Garçons moins de 18 ans : Trevor Webb (Cambridge, ON), 3e; Simon Comeau (Valleyfield, QC), 9e.

Filles moins de 18 ans : Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), 5e.

Garçons moins de 16 ans : Ian Frattinger (Martensville, SK), 5e; Sean Sauvé (L'Assomption, QC), 9e.

Filles moins de 16 ans : Cassie Prentice (Macrorie, SK), 5e; Camila Wilscam (Repentigny, QC), 9e.

Garçons moins de 14 ans : Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), 9e; Naman Gauri (Lethbridge, AB), 17e.

Filles moins de 14 ans : Juliette Parent (Saint Jacques De Montcalm, QC), 5e; Riley Sommerville (Langley, CB), 9e.

Doubles

Garçons moins de 18 ans : Comeau / Webb, 2e.

Garçons moins de 16 ans : Frattinger / Sauvé, 5e.

Filles moins de 16 ans : Prentice / Wilscam, 5e.

Garçons moins de 14 ans : Gauri / Jauvin, 5e.

Filles moins de 14 ans : Sommerville / Parent, 5e.

Résultats : <http://www.internationalracquetball.com>

[Racquetball Canada](http://www.internationalracquetball.com) est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada.

Personne-ressource pour les médias :

Jan Hanson

directrice des communications et du marketing,
Conseil d'administration de Racquetball Canada
jhanson@accesscomm.ca | 306.502.4422